



**Atchafalaya Trace Commission Board Meeting  
Wednesday, July 12, 2023 – 10 a.m. West Baton Rouge Museum**

**Commissioners Present**

Don Haydel, Ascension  
Darrel Rivere, Assumption  
Wilbert Carmouche, Chair, Avoyelles  
Hilary Collis, East Baton Rouge  
Chris Burton, Iberia  
Cliff Legrange, Iberville  
Fawn Hernandez, Lafayette  
Carrie Stansbury, Treasurer, St. Mary  
Mart Black, Co-Chair, Terrebonne  
Angelique Bergeron, Secretary, West Baton Rouge  
Angela Rathle, National Park Service

**Commissioners Absent**

Linda Gardner, Concordia  
Herman Fuselier, St. Landry  
Jennifer Stelly, St. Martin  
Paula Lambert, Pointe Coupee

**Others Present**

Charles Caillouet, Friends of Atchafalaya  
Kristin Sanders, Office of Cultural Development  
Mindy Lacour, Pointe Coupee Historical Society  
Justin Lemoine, Atchafalaya National Heritage Area  
Collin Lindrew, Atchafalaya National Heritage Area  
Caroline Byrne Cassagne, Atchafalaya National Heritage Area

**AGENDA**

**I. Call to Order and Pledge of Allegiance (Wilbert)**

Chair Wilbert Carmouche called the meeting to order at 10:05 a.m. Co-Chair Mart Black led in the Pledge of Allegiance.

II. **Agenda Approval (Wilbert)**

Carmouche called for approval of the agenda. Treasurer Carrie Stansbury moved to approve. Black seconded the motion. Motion passed unanimously 10-0 (with Linda Gardner, Herman Fuselier, Jennifer Stelly, and Paula Lambert absent).

III. **Minutes Approval (Wilbert)**

Carmouche called for approval of the minutes. Black moved to approve. Darrel Rivere seconded the motion. Motion passed unanimously 10-0 (with Linda Gardner, Herman Fuselier, Jennifer Stelly, and Paula Lambert absent).

IV. **New Commissioner Welcome**

A. Hilary Collis, East Baton Rouge Parish

Hilary Collis introduced herself as the Associate Director of Development for The Nature Conservancy of Louisiana. She has a background in natural resource restoration and is a French-Immersion parent.

B. Fawn Hernandez, Lafayette Parish

Fawn Hernandez introduced herself as the Vice President of the Boys and Girls Club of Acadiana. She is also an avid trail runner.

V. **ANHA Staff Updates (Justin)**

Justin Lemoine shared ANHA project updates sheet with the Commission. There are currently three active grant periods. First major project is the new pop-up banners which replaced old ones. Secretary Angelique Bergeron noted the reprints are a major upgrade.

The Basin Trace project is moving forward. The trail will use the levees as hiking and biking trail. ANHA secured \$150,000 to complete a feasibility study. Acadiana Planning Commission will lead the process and recently sent a draft engagement document to ANHA, which Lemoine will share when it is further refined. APC will be reaching out to commissioners in the area during this process.

Lemoine shared a map of the proposed Heritage Area boundary expansion to include Lafourche Parish. The Parish connects culturally, naturally, programmatically, etc., to the ANHA. Lemoine asked the Commission for historical knowledge as to why it was not included initially.

Stansbury shared that Ascension was not originally in the Heritage Area because the

area was only supposed to include parishes that touch the Atchafalaya Basin. Stansbury asked if ANHA would need to host public meetings to include Lafourche in the ANHA Master Plan.

Lemoine noted the boundary modification would take an act of Congress. Lemoine has mentioned the expansion to Rep. Garret Graves and Sen. Bill Cassidy, and both are favorable to the expansion if Lafourche stakeholders also support it.

Black shared there was a proposal from Lafourche to be included in the heritage area previously that was not met favorably. Boundary expansion may make more sense now. Stansbury says there needs to be a legitimate, authentic connection to ANHA to also be included. Lemoine shared that Bayou Lafourche is the historical boundary of the Atchafalaya Basin. Charles Caillouet shared there was more emphasis on the floodway with the Atchafalaya Basin Program.

Black asked what we need to do to make it happen. ANHA, with the support of ATC, will meet with those in Lafourche that requested expansion and have those organizations reach out to legislators. Stansbury wants Lafourche Parish to know that marketing deliverables may not immediately reflect the expansion if it is passed. Lemoine is thinking this is a 1-2 year process. Black asked for any objections from ATC and was met with none.

Stansbury stressed we need to justify why it makes sense. Hilary Collis asked where the request came from. ANHA has received support from Thibodaux Main Street, Nicholls State University, Bayou Lafourche Freshwater District, and the Friends of Bayou Lafourche, among others. If there is an impediment, it will come from land rights concerns. Angela Rathle says there's a lot of shared history. She doesn't see a negative with boundary expansion.

#### VI. **FY 24 ANHA Grant Review Approval (Caroline)**

Caroline Cassagne noted ANHA closed the FY4 Legacy Grants. There were 17 applicants and ANHA proposes funding for 11. Cassagne noted the fund was a little smaller and ANHA wanted to fund projects with a long-term impact.

Stansbury asked if Baton Rouge Gallery would give ANHA credit since the exhibition as already begun. They will do a social media post and put it on the website.

Cliff Legrange elaborated on the Bayou Pigeon Heritage Association Museum project.

The Baton Rouge Blues Festival and Foundation grant may change due to shift in leadership. The grant will focus on the Swamp Blues. ANHA will potentially earmark funds to update LPB documentary "Raining on My Heart."

Darrel noted the Pierre Part Belle River water trail signage will eventually collaborate with the Bayou Pigeon Heritage Association. Lemoine noted the grant includes interpretive and mileage marker signage. Stansbury asked for more information and Darrel will connect her with Beryl Gomez. When completed, ANHA will ensure the paddle trail is included on the Explore Louisiana website.

Fawn Hernandez noted some projects are significantly underfunded and asked if this still achieves the mission. Cassagne says that applicants are asked whether underfunding means that the project will be canceled. Lemoine says funding levels are determined based on whether the project will proceed without ANHA funding.

The Shadows-on-the-Teche recently hired a new executive director and is going through a re-interpretation of the site. The grant will fund interpretation at the visitor's center. Chris Burton asks who initiated the request. Cassagne will get a contact to Burton.

Lemoine noted the last page is projects that were not recommended for funding.

Carmouche asked for a motion to approve all grants. Darrel motioned for approval, seconded by Mart. FY24 Legacy Grants were approved unanimously.

Lemoine also noted ANHA received \$100,000 from the State. This is the first time ANHA received direct cash from the State. The appropriations will fund technical assistance projects.

Caillouet asked if ANHA has any projects supporting improvements to the Atchafalaya

Welcome Center exhibits. Lemoine noted there are no plans, but ANHA is in constant contact with staff there. ANHA is working with CPRA to expand the trail. Lemoine, Lindrew, and Alicia McLhenny walked a potential trail expansion. Caillouet noted the Commission might want to look at tying the grant applications into the welcome center content.

## **VII. Other Business**

### **A. Comments from public attendees (if any)**

Cassagne noted the Commission also received details on approved Celebration grants.

## **VIII. Commissioner Announcements**

A. *Ascension* - Don Haydel shared that the Jambalaya Festival was back in May and was a huge success. The Boucherie and Balloon Festival is scheduled for October in Sorrento. Haydel also shared that Sorrento was named so by a German. The ARBRE Task Force is aiming to work on a revised Atchafalaya Basin Master Plan likely in early 2024.

B. *Assumption* - Rivere noted there is lots of road work going on in Assumption Parish. They are excited about the trails program moving forward. The Recreation Board is very active. The museum working on completing site development to move into the next phase. October is the Firemans Festival and crawfish season is over.

C. *Avoyelles* - Carmouche shared Avoyelles is excited because Miss Louisiana is from Avoyelles Parish. Carmouche attended Montreal Jazz Fest with Explore Louisiana and hosted approximately 2 million attendees over two weeks. The office also hosted 13 media at Montreal Jazz Fest and Atchafalaya NHA was picked up in a release noting, "...the presence of the Atchafalaya National Heritage Area is perfect to explore the bayou." Avoyelles just came off of the Arts and Music Festival.

D. *East Baton Rouge* - Collis noted that "And We Went..." at Baton Rouge Gallery is going on through the month. Capitol Park Museum is doing an exhibit in conjunction with this event on 7/12. TNC is about to enter a visioning process.

E. *Iberia* - Burton shared the first phase of the New Iberia Civic Marina is completed. The second phase will be at Bouligny Plaza.

- F. *Iberville* - Iberville Parish expanding Bayou Pigeon Boat Landing for \$1.3 million. Lagrange is in discussion with ANHA to provide signage. Friends of the Atchafalaya developed a presentation on the White Castle Lumber and Shingle Railroad which went from White Castle to Lake Natchez. Went to East Grand Lake project meeting with Don Haydel. Don says DEQ permit says none of the dredged material will go into the waterway. Collis says there was no real reason for it to be held up.
- G. *Lafayette* - No new updates.
- H. *Pointe Coupee* - Mindy Lacour took Paula Lambert's place for updates today. The Pop-Up Art Reception was just completed and gives local artist a chance to showcase art. Fall Boo and Brew is coming up in October. Holiday Market at the Mill will take place in November. The Chamber of Commerce lunch and learn series is underway. Poydras Center has 100-Year Celebration next year. Harvest Festival on November 5. The public art mural has been chosen, and the Arts Council is sponsoring summer camps.
- I. *St. Mary* - Stansbury kicked off the Shrimply Delicious Shrimp Food Trail. The Shrimp and Petroleum Festival is in September. Franklin has the first paddle loop and working on the trailhead. Tours by Steven doing paddle tours.
- J. *Terrebonne* - Terrebonne Parish Council meets 7/12 today to give Gavin Dugas a proclamation for winning National Championship.
- K. *West Baton Rouge* - "River is the Road" by George Rodrigue currently up. Teachers Institute starts next week. The Museum is hosting WBR Acadian Heritage Celebration on July 23. The next big exhibit is 8/18 for Angela Gregory's portraits and process.
- L. *Jean Lafitte* - The Acadian Prairie Center is still closed. Jean Lafitte has been meeting with Eunice and St. Landry to do programming off-site. LSUE is amenable to hosting music and cooking demonstrations. They are doing music at the depot center. Had summer camps in Lafayette and Thibodaux. August music programs every Tuesday.

Lemoine shared that the Friends of the Atchafalaya will be the fiscal agent for the Alliance meeting. Since ANHA received State funding, a little of that can go for the conference, but we will be asking CVBs for help with sponsoring. Lagrange asked for signage at the new Bayou Pigeon boat launch. Lemoine says ANHA

can do that. Lemoine noted Cassagne has been working on a mural project for Atchafalaya Month. ANHA has a postcard and partnership with Parish Ink for a t-shirt. The next commission meeting is Sept. 20 in St. Landry.

IX. **Adjourn (Wilbert)**

Carmouche called for a motion to adjourn. Mart motioned, seconded by Angela. The meeting was adjourned at 11:29 a.m.



**Réunion du conseil d'administration de l'Atchafalaya Trace Commission  
Mercredi, le 12 juillet 2023 – 10h00. Musée Bâton-Rouge-Ouest**

**Commissionnaires Présents**

Don Haydel, Ascension  
Darrel Rivere, Assomption  
Wilbert Carmouche, Président, Avoyelles  
Hilary Collis, Bâton-Rouge-Est  
Chris Burton, Ibérie  
Cliff Legrange, Iberville  
Fawn Hernandez, Lafayette  
Carrie Stansbury, Trésorière, Sainte-Marie  
Mart Black, Vice-président, Terrebonne  
Angélique Bergeron, Secrétaire, Bâton-Rouge-Ouest  
Angela Rathle, Service des parcs nationaux

**Commissionnaires Absents**

Linda Gardner, Concordia  
Herman Fuselier, Saint-Landry  
Jennifer Stelly, Saint-Martin  
Paula Lambert, Pointe-Coupée

**D'autres Présents**

Charles Caillouet, Les Amis de l'Atchafalaya  
Kristin Sanders, Bureau du développement culturel  
Mindy Lacour, Société historique de la Pointe-Coupée  
Justin Lemoine, Région du patrimoine national Atchafalaya  
Collin Lindrew, Région du patrimoine national Atchafalaya  
Caroline Byrne Cassagne, Région du patrimoine national Atchafalaya

**ORDRE DU JOUR**

**I. Rappel à l'ordre et serment d'allégeance (Wilbert)**

Le Président Wilbert Carmouche a ouvert la séance à 10h05. Le Vice-président Mart Black a mené le serment d'allégeance.

**II. Approbation de l'ordre du jour (Wilbert)**

Carmouche a sollicité une motion pour l'approbation de l'ordre du jour. La Trésorière Carrie Stansbury a offert une motion d'approbation. Black a appuyé la motion. La motion



est passée à l'unanimité 10-0 (avec Linda Gardner, Herman Fuselier, Jennifer Stelly, et Paula Lambert absents).

### III. **Approbation du procès-verbal (Wilbert)**

Carmouche a sollicité une motion pour l'approbation du procès-verbal. Black a proposé une motion. Darrel Rivere l'a appuyée. La motion est passée à l'unanimité 10-0 (avec Linda Gardner, Herman Fuselier, Jennifer Stelly, et Paula Lambert absents).

### IV. **Bienvenue aux nouvelles commissionnaires**

#### A. Hilary Collis, Paroisse Bâton-Rouge-Est

Hilary Collis s'est présentée comme Directrice associée pour le développement de la Nature Conservancy de Louisiane. Elle a une formation dans la restauration des ressources naturelles et elle est une parente en Immersion française.

#### B. Fawn Hernandez, Paroisse Lafayette

Fawn Hernandez s'est présentée comme Vice-présidente du Boys and Girls Club d'Acadiana. Elle est aussi une passionnée de la course à pied sur piste.

### V. **Mises à jour de l'ANHA (Justin)**

Justin Lemoine a fait part des mises à jour des projets ANHA à la Commission en distribuant un document. Il y a actuellement trois périodes de bourses actives. Le premier projet majeur, ce sont les nouvelles bannières déroulantes qui remplacent les vieilles. La secrétaire Angélique Bergeron a remarqué que les réimpressions sont une amélioration majeure.

Le projet Basin Trace avance. Les levées serviront de piste pour les randonnées à pied et à vélo. L'ANHA a obtenu 150,000\$ pour compléter une étude de faisabilité.

L'Acadiana Planning Commission va mener le projet et a récemment envoyé une proposition de contrat à l'ANHA. Dès que ce document sera peaufiné, Lemoine le partagera. L'APC contactera les commissionnaires de la région pendant ce processus.

Lemoine a fait part d'une carte qui montre l'expansion des frontières proposée de la Région du Patrimoine qui inclut la Paroisse Lafourche. La paroisse rejoint l'ANHA culturellement, naturellement, programmatiquement, etc. Lemoine a demandé à la Commission les raisons historiques pourquoi elle n'était pas incluse à l'origine.

Stansbury a fait savoir qu'Ascension n'était pas à l'origine dans la Région du patrimoine car la région n'était supposée inclure que les paroisses qui touchaient le bassin d'Atchafalaya. Stansbury a demandé si l'ANHA n'aurait pas besoin de faire des réunions publiques pour inclure Lafourche dans le plan directeur de l'ANHA.

Lemoine a noté qu'une modification des frontières nécessiterait un acte du Congrès. Lemoine avait mentionné l'expansion au Rep. Garret Graves et au Sen. Bill Cassidy. Les deux sont ouverts à l'idée de l'expansion si les parties concernées à Lafourche sont d'accord.

Black a fait savoir qu'il y avait une proposition d'inclure Lafourche dans la région du patrimoine, mais elle n'a pas eu une réception favorable. L'expansion des frontières serait plus logique à présent. Stansbury a dit qu'il faut aussi avoir une connexion légitime et authentique à l'ANHA pour l'inclusion. Lemoine a fait savoir que le Bayou Lafourche est la frontière historique du bassin Atchafalaya. Charles Caillouet a fait savoir qu'il y avait plus d'emphase sur les zones inondables avec le Programme Bassin Atchafalaya.

Black a demandé ce qu'il faut faire pour que cela arrive. L'ANHA, avec le soutien de l'ATC, rencontrera ceux en Lafourche qui ont demandé l'expansion pour qu'ils contactent les législateurs. Stansbury veut faire savoir à la Paroisse Lafourche que les résultats de marketing ne seront pas immédiats si l'expansion se fait. Lemoine pense que cela prendrait 1-2 ans. Black a demandé si l'ATC s'y opposait et n'a reçu aucune objection.

Stansbury a insisté sur le fait qu'on a besoin de justifier la raison d'être. Hilary Collis a demandé d'où venait la demande. L'ANHA a reçu le soutien de Thibodaux Main Street, Nicholls State University, Bayou Lafourche Freshwater District et the Friends of Bayou Lafourche, entre autres. S'il y avait un empêchement, il viendrait d'un problème de droit de propriété. Angela Rathle dit qu'il y a beaucoup d'histoire partagée. Elle ne voit pas d'inconvénient à l'expansion de la frontière.

VI. **Approbation de l'examen des Bourses ANHA l'année fiscale 2024 (Caroline)**

Caroline Cassagne a noté que l'ANHA a clos les bourses Héritage pour l'année fiscale 2024. Il y avait 17 applications et l'ANHA en propose du financement pour 11. Cassagne a noté que la cagnotte était un peu plus petite et que l'ANHA voulait financer des projets avec un impact à plus long terme.

Stansbury a demandé si Baton Rouge Gallery reconnaîtrait la participation de l'ANHA puisque l'exhibition a déjà commencé. Ils vont faire un poste sur les médias sociaux et sur le site Web.

Cliff Legrange a donné des détails sur le projet Bayou Pigeon Heritage Association Museum.

La bourse pour le Festival des blues de Bâton-Rouge et sa fondation risque de changer dû à un changement dans la direction. La bourse se focalisera sur les Swamp Blues. L'ANHA pourra peut-être désigner des fonds pour la mise à jour du documentaire de LPB "Raining on My Heart."

Darrel a noté que l'affichage de la piste aquatique Pierre Part Belle River collaborera éventuellement avec la Bayou Pigeon Heritage Association. Lemoine a noté que la bourse inclue l'affichage pour l'interprétation et les distances. Stansbury a demandé plus

d'information et Darrel la mettra en contact avec Beryl Gomez. Une fois fini, l'ANHA s'assurera que la piste de canotage sera incluse sur le site Web Explore Louisiana.

Fawn Hernandez a noté que certains projets sont sous-financés de manière significative. Elle se demande si cela permet toujours que les objectifs soient atteints. Cassagne dit qu'on demande aux postulants si le sous-financement du projet implique l'annulation du projet. Lemoine dit que les niveaux de financement sont déterminés par la capacité d'un projet de continuer sans le financement de l'ANHA.

Le Shadows-on-the-Teche a récemment engagé un nouveau directeur exécutif qui revoit l'interprétation du site. La bourse financera l'interprétation du centre d'accueil. Chris Burton a demandé qui en a fait la demande. Cassagne donnera un contact à Burton.

Lemoine a noté que la dernière page du document comportait des projets non-financés.

Carmouche a sollicité une motion pour l'approbation des toutes les bourses. Darrel a proposé une motion d'approbation, appuyée par Mart. Les bourses Héritage pour l'année fiscale 2024 ont été approuvées à l'unanimité.

Lemoine a également noté que l'ANHA avait reçu 100,000\$ de l'État. C'est la première fois que l'ANHA a reçu de l'argent directement de l'État. Ces appropriations financeront des projets d'assistance technique.

Caillouet a demandé si l'ANHA avait des projets pour l'amélioration des exhibitions du centre d'accueil Atchafalaya. Lemoine a répondu qu'il n'y avait pas de plans, mais l'ANHA est continuellement en contact avec le personnel. L'ANHA travaille avec CPRA pour l'expansion de la piste. Lemoine, Lindrew et Alicia McLhenny ont marché le long d'une piste pressentie pour l'expansion. Caillouet a noté que la Commission pourrait considérer la mise en relation des demandes de bourse avec le contenu du centre d'accueil.

## **VII. D'autres affaires**

### **A. Commentaires du public (le cas échéant)**

Cassagne a noté que la Commission a aussi reçu des détails sur les bourses Célébration approuvées.

## **VIII. Annonces des Commissionnaires**

A. *Ascension* - Don Haydel a fait savoir que le Jambalaya Festival en mai dernier était un grand succès. La Boucherie et le Festival de Montgolfières sont prévus en octobre à Sorrento. Haydel a également fait savoir que Sorrento a reçu son nom d'un Allemand. L'ARBRE Task Force prévoit travailler sur un plan directeur révisé pour le Bassin Atchafalaya début 2024.

B. *Assomption* – Rivere a fait savoir qu'il y avait beaucoup de travaux sur les chemins dans la paroisse Assomption. Ils sont enthousiastes pour le programme

des pistes à venir. La commission des loisirs est très active. Le musée travaille sur la finalisation du développement du site avant de procéder à la prochaine étape. Le festival des Pompiers est en octobre et la saison des écrevisses est terminée.

- C. *Avoyelles* – Carmouche a fait savoir que les Avoyelles sont tout contentes car Miss Louisiana est originaire de la paroisse. Carmouche a assisté au Festival de Jazz de Montréal avec Explore Louisiana. Ils ont vu à peu près 2 millions de participants sur quinze jours. Le bureau a aussi eu 13 contacts media au Festival de Jazz de Montréal. L'Atchafalaya NHA a paru dans un communiqué de presse disant que, "...la présence de la Région du patrimoine national Atchafalaya est parfaite pour l'exploration des bayous." Les Avoyelles viennent d'avoir le Festival Arts et Musique.
- D. *Bâton-Rouge-Est* - Collis a fait savoir que "And We Went..." à la Baton Rouge Gallery continue ce mois-ci. Le Musée Capitol Park fait une exhibition en conjonction avec cet événement le 12 juillet. TNC est sur le point d'entamer un processus pour la formation de sa vision.
- E. *Ibérie* – Burton a fait savoir que la première phase de la New Iberia Civic Marina est terminée. La deuxième phase sera à Boulligny Plaza.
- F. *Iberville* – La Paroisse Iberville a agrandi le quai Bayou Pigeon Boat Landing pour 1.3\$ million. Lagrange est en discussion avec l'ANHA pour fournir l'affichage. Friends of the Atchafalaya a développé une présentation sur le White Castle Lumber and Shingle Railroad qui allait de White Castle jusqu'au Lac Natchez. Il est allé à la réunion du projet East Grand Lake avec Don Haydel. Don dit que le permis du département de la qualité environnementale stipule qu'aucun des matériaux dragués ira dans les voies navigables. Collis dit qu'il n'y a aucune bonne raison pour le retardement du projet.
- G. *Lafayette* – Rien à signaler.
- H. *Pointe-Coupée* - Mindy Lacour a pris la place de Paula Lambert pour les mises à jour aujourd'hui. La Pop-Up Art Reception vient de s'achever. C'était l'occasion pour les artistes locaux de montrer leurs œuvres. Fall Boo and Brew aura lieu en octobre. Holiday Market at the Mill aura lieu en novembre. La série Lunch and Learn de la Chambre du commerce est en cours. Le Centre Poydras célèbre son centenaire l'année prochaine. Le Harvest Festival est le 5 novembre. Le mural d'art public a été choisi et le Conseil des Arts offre des camps d'été.
- I. *Sainte-Marie* – Stansbury a démarré le Shrimply Delicious Shrimp Food Trail. Le Shrimp and Petroleum Festival est en septembre. Franklin a la première boucle de canotage et travaille sur le début de la piste. Tours by Steven donne des tours en canotage.
- J. *Terrebonne* – La réunion du conseil de la paroisse Terrebonne est aujourd'hui le 12 juillet pour présenter une proclamation à Gavin Dugas pour avoir gagné le championnat national de baseball universitaire.
- K. *Bâton-Rouge-Ouest* - "River is the Road" de George Rodrigue est présentement en cours. L'institut des enseignants commence la semaine prochaine. Le Musée accueille la célébration WBR de l'Héritage acadien le 23 juillet. La prochaine

grande exhibition est le 18 août sur les portraits et le processus d'Angela Gregory.

- L. *Jean Lafitte* – Le Centre acadien de la prairie est toujours fermé. Jean Lafitte discute avec la ville d'Eunice et la paroisse Saint-Landry pour faire de la programmation hors site. LSUE est ouverte à l'idée d'accueillir des démonstrations de musique et de cuisine. Ils font de la musique au centre dépôt. Ils ont fait des camps d'été à Lafayette et à Thibodaux. Les programmes de musique en août sont le mardi.

Lemoine a fait savoir que les Friends of the Atchafalaya seront les agents fiscaux pour la réunion de l'Alliance. Puisque l'ANHA a reçu de l'argent de l'État, on peut en utiliser un peu pour la conférence, mais il faudra demander de l'aide aux bureaux des conventions et des visiteurs. Lagrange a demandé de l'affichage au nouveau lance-bateau à Bayou Pigeon. Lemoine a dit que l'ANHA peut le faire. Lemoine a fait savoir que Cassagne travaillait sur un projet de mural pour le mois de l'Atchafalaya. L'ANHA a une carte postale et un partenariat avec Parish Ink pour un t- shirt. La prochaine réunion de la commission est le 20 septembre à Saint-Landry.

#### IX. **Ajournement (Wilbert)**

Carmouche a sollicité une motion d'ajournement. Mart a proposé la motion, avec l'appui d'Angela. La séance s'est levée à 11h29.